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I-1/5-23/2013. ikt.sz. 

Jegyzőkönyv 

 
Készült: Dévaványai Közös Önkormányzati Hivatalában 2013. december 9-én megtartott 

Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság nyílt ülésén. 

 

Jelen vannak: 

 Dékány József Bizottság elnöke 

 dr. Ágoston Sándor Bizottság tagja 

 Földi Imre Bizottság tagja 

 Kiss Károly Bizottság tagja 

 Kanó József Bizottság tagja 

 

Távol maradt: 

 Séllei Zsigmond Bizottság tagja 

 Balogh Zsigmond Bizottság tagja 

 Kissné Varga Teréz Bizottság tagja 

 Erdős Csaba Bizottság tagja 

 

Tanácskozási joggal részt vesz: 

 Valánszki Róbert polgármester 

 Novák Imre alpolgármester 

 Balogh Csilla jegyző 
 

Meghívottak: 

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

         Szűcsné Horváth Margit    gazdálkodási irodavezető 

          

Jegyzőkönyvvezető:  
 Korán Nóra adminisztrátor 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő - köszönti a Bizottsági ülésen megjelenteket. Elmondja, hogy az ülésről távolmaradt 

Séllei Zsigmond képviselő, bizottsági tag, Balogh Zsigmond bizottsági tag, Kissné Varga 

Teréz bizottsági tag és Erdős Csaba képviselő, bizottsági tag, akik távolmaradásuknak okát 

nem jelezték. A Bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság 

tagjainak több, mint a fele megjelent az ülésen. A Bizottság jelenlévő tagjainak száma 5 fő. 

 

A Bizottság elnöke ismerteti a napirendi pontokat, amelyek a következők: 
 

1. 2013. évkezdet átmeneti gazdálkodásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása. 

Előadó: Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 

2. Bejelentések. 
 

 

A Bizottság elnöke kérdésként tette fel a Bizottság tagjai felé, hogy indítványozzák-e egyéb 

napirendi pont megtárgyalását? Megállapítja, hogy a Bizottsági tagok nem indítványoznak 

egyéb napirendi pontot. A Bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottsági tagokat. Aki egyetért 
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a napirendi javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  A szavazást követően megállapítja, 

hogy a Bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Határozat: 

327/2013.(XII.9.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága a 2013. december 9-én tartandó ülés napirendjét 

az alábbiak szerint fogadja el: 

 

1. 2013. évkezdet átmeneti gazdálkodásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása. 

Előadó: Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 

2. Bejelentések. 

 

1. Napirendi pont 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – áttér az első napirendre, amely a 2014. évi átmenetei gazdálkodásáról szóló 

rendelet megalkotása. Megadja a szót Szűcsné Horváth Margit részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – megköszöni a szót. Nincs még kész 

költségvetés a 2014. évre, de a rendeletet meg kell alkotni, hogy jól működhessen a 

gazdálkodás. Úgy szabályozzák, hogy az elmúlt év kiadásainak 80%-áig lehet kiadása az 

Önkormányzatnak, a bevételeket pedig be kell szedni, illetve a folyamatban lévő 

beruházásokat és kötelezettségvállalásokat teljesíteni kell. Amint lesz költségvetési rendelet, 

úgy ez az átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet hatályát veszti. Ennyit kívánt elmondani. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – megköszöni az elmondottakat az irodavezető asszonynak. Megkérdezi a Bizottság 

tagjait, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a Bizottság tagjait. 

Aki javasolja a Képviselő-testület felé az átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet megalkotását 

kéri, az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően megállapítja, hogy a Bizottság 

egyhangúlag, 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot 

hozza: 

 

Határozat: 

328/2013.(XII.9.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy alkossa 

meg  

Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

_____/2013. (XII.___.) önkormányzati rendeletét 

A 2014. évkezdet átmeneti gazdálkodásáról. 

 

Felelős:      -  
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Határidő:  - 

 

 

2. Napirendi pont 
 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a második napirendi pont megtárgyalására, amely a bejelentéseket 

tartalmazza. Az első bejelentés a települési szilárdhulladék, hulladékkezelési közszolgáltatás 

2014. évi megszervezésével kapcsolatos egyeztetésekről szól. Átadja a szót a bejelentést 

készítő Gyuricza Máté részére. 

 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – megköszöni a szót. Elmondja, hogy a bejelentésben 

részletesen leírtakhoz kiegészítést nem kíván tenni. Fekete József, a Gyomaközszolg Kft. 

ügyvezetője fog választ adni a felmerülő kérdésekre.  

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – köszönti a Bizottság tagjait. Elmondja, 

hogy már tárgyalt a Bizottsággal. Említést tesz az eddig elhangzottakról. Jelenlegi kérdés, 

hogy a közszolgálati szerződés megkötése hogyan történjen meg? Van-e valamilyen 

észrevétel a megkötéssel kapcsolatban, amit figyelembe vesznek, mint szolgáltatók. 

Elmondja, hogy költségtérítést igényelnek, de ez nem abból adódik, hogy rosszul 

gazdálkodtak, ezért kompenzációt kérnek. A költségtérítés okai a lerakói járulék és a 

lerakónak az ártalmatlanítási díja. Ezeknek a költségét már vitatták az év elején, de 

eredményre nem jutottak. Ennek ellenére ez fizetési kötelezettségé alakult. Megemlíti a díjak 

változását, miszerint a Gyomaendrődi Regionális Hulladéklerakó befogadói netto díja 

2012.06.01.-től 6,23 Ft/kg-ról 8 Ft/kg-ra módosult, a lerakói járulék bevezetésével 2013-ban 

további 3 Ft/kg-mal nőtt a hulladék egységnyi befogadási ára. Sajnos ez a költségnövekedést 

okozó tendencia ezzel nem állt meg, jött a felügyeleti díj, az útdíj, a tranzakciós adó és a 

rezsicsökkentés is. A lerakói járulékot az év közepéig fizette a szolgáltató, a többi nem került 

kifizetésre. Ez kötelezettségként jelenik meg. A többi Önkormányzat rendezi a fizetési 

kötelezettségeit. Dévaványáról elszállított hulladék 1.459.480kg. Ebben benne van a 

lomtalanítás is. Fél év után a hulladékok bemért mennyisége növekedett. Amíg a szelektív 

hulladékgyűjtés jól ment, addig kevesebb kommunális hulladékot szállítottak el. Ezen bemért 

mennyiségekre lett kiszámolva júliusig a fizetési kötelezettség 2.374.673,-Ft, aminek egy 

része áprilisban számlázásra is került a Dévaványai Önkormányzat felé, de befizetésére nem 

került sor. Ez a kötelezettség gyülemlett a többi tétellel. Jelen pillanatban a teljes összeg 

5.933.344, -Ft.+ÁFA. Ha a szolgáltatónak kell kifizetni a hulladéklerakó felé, akkor az plusz 

áfa, mert közvetített szolgáltatásról van szó. Az állam felé a lerakó nem fizet áfát. Továbbá 

elmondja, hogy a Gyomaendrődi Regionális Hulladéklerakó taggyűlése 2014. január 1.-től 

14,5 Ft/kg-ra módosította a lerakói díjat, ugyanez történik a békéscsabai lerakónál is, ahol 

szintén 14,0 Ft/kg-ra módosul a lerakási díj. 2015. január 1.-től még 3.000,-Ft-tal fog nőni ez 

a díj. Részt vett egy előadáson, ahol a Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivataltól 

voltak előadók. Ott elmondták, hogyan tudnak az önkormányzatok hozzájutnia kompenzációs 

költségekhez, amivel ki kell egészíteni a hulladékgazdálkodást. Három célra fordítható az 

államháztartásból igényelt összeg: szükségellátásra, ideiglenes ellátásra, kompenzációra. 

Kompenzációt csak önkormányzat igényelhet, vagy önkormányzati társulások. Szolgáltatónak 

nincs joga, se lehetősége ezt megigényelni. Teljesített költséget lehet csak megigényelni. 

Megemlíti még a díjszabásokat is. 2015. január 1.-től az önkormányzatoknak nincs joga a 

továbbiakban meghatározni a díjszabást. A jelenlegi rezsicsökkentés díjszabása a jövő évben 

is változatlan marad.  Zárásként elmondja, hogy szigorúan a bemért hulladékmennyiséggel 

számoltak. Szolgáltatni továbbra csak akkor tudnak, ha a problémákat megoldják és a fenn 
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álló összeget kifizetik. A szolgáltatási szerződést megküldték, kéri a véleményeket, esetleges 

módosítási igényeket.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a részletes tájékoztatást. Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e 

valakinek hozzászólása, kérdése az elhangzottakkal kapcsolatban? Átadja a szót Kiss 

Károlynak.  

 

Kiss Károly a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– üdvözli Fekete Józsefet. Véleménye, hogy probléma van az önkormányzat és a szolgáltató 

között. Érthetetlennek találja a megkülönböztetett díjemelést. Más településről nem veszik át 

drágábban a hulladékot. Dévaványa aláírta a hulladéklerakói járulékhoz való létszámot, hogy 

meglegyen a létszám a lerakáshoz. Így nyert pályázatot Gyomaendrőd. Korábbi Képviselő-

testületi ülésen már volt erről szó, azóta sem találtak megoldást.  Úgy gondolja, ezt jogi útra 

kell terelni, hiszen jelentős összegről van szó. A gyomaendrődi polgármester sem értette a 

magasabb díjszabást, véleménye az volt, hogy utána kell járni miért szabtak magasabb árakat 

Dévaványának. Elmondja, hogy a rezsicsökkentéssel viszont elégedett. 

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – reagál az előtte elhangzottakra, miszerint 

azt a kérést, ami felmerült az előbb említett Képviselő- testületi ülésen, továbbították a lerakó 

felé. Hivatalos állásfoglalást is kértek a diszkrimináció okáról és annak megszüntetéséről. A 

válasz az volt, hogy nem kötöttek közvetlen szerződést Dévaványával. Az a település, aki 

később csatlakozott a szolgáltatóhoz, kevesebbet fizetett, mint Dévaványa. Ezt a 

megkülönböztetést kérte, hogy tegyék szóvá.  

 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – véleménye, hogy nincsenek szerződéses jogviszonyban, 

szerződést csak Fekete József úr kötött a szolgáltatóval.  

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy a tulajdonosnak is van 

reklamálási joga, hiszen megkülönböztetést szenved el, mint Kft. tulajdonos. Ha a lerakóval 

nem lehet megegyezni ebben az ügyben, akkor az Önkormányzat megkeresheti a 

versenyhivatalt is. Ezt csak az jogosult megtenni, aki meg van különböztetve, tehát a 

dévaványai önkormányzat. 

 

Földi Imre a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– tisztelettel köszönti az ügyvezető urat. Véleménye szerint a problémák nagy része lassan 

kezd megoldódni, még ha nehézkesen is. Bízik abban, hogy ezek a problémák a későbbiek 

során sem fognak már jelentkezni. A számlázás még mindig nem teljesen pontos. A lakosok 

kapnak olyan számlákat, melyek arra engednek következtetni, hogy a nyilvántartás nem túl 

pontos a Kft.-nél. 

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy erre már választ adott az 

Önkormányzatnak. Ezek nem számlák, melyeket kiküldenek, hanem fizetési felszólítások. 

Ezen kis tételek a számlákból, kamatokból maradnak vissza, így fizetési felszólítás 

formájában küldik ki őket megfizetésre. 

 

Földi Imre a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– mint ahogy említette, szerinte javulást látni, de a hulladékszállítást a jövőben meg kell 

oldani. Az erről való egyeztetéseket meg kell kezdeni. Utána kell nézni annak, hogy 

Dévaványa város miért van megkülönböztetve a többi várostól, akik igénybe veszik ezt a 
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közszolgáltatást. Nem kellene a megemelt összeget fizetni, hanem az eredeti összegnél 

maradni és azt fizetni. A szolgáltatási szerződés maximalizált időtartama 10 év, célszerű 

volna, hogy ha a szerződés megkötésre kerül, akkor 1 évre szóljon. A szelektív hulladék 

gyűjtése továbbra is maradjon meg, hiszen ennek lerakása díjmentes. A 

közfoglalkoztatottakkal is meg lehetne oldani a helyi gépállomány igénybevételével. A 

Felügyelő Bizottságnak össze kellene ülnie, az egyeztetéseket megkezdenie.  

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy a kompenzációs 

költségek megigényléséhez, illetve a pályázati forráshoz csak akkor lehet hozzáférni, ha 

minden kötelezettség le van rendezve. 2014-től egységesítve lesznek a díjak a külső 

Önkormányzatok részére is, a lerakó megszünteti a különbözetet. A 3,-Ft-os lerakói járulék 

kérdése ettől független, továbbra is megjelenik. 

 

Valánszki Róbert polgármester – elmondja, hogy beszéltek erről Dévaványa országgyűlési 

képviselőjével is, aki azt mondta, hogy a lerakó vezetőjével is egyeztessenek közösen. A 

polgármester úr beszélt a vezetővel, aki elmondta, hogy a tulajdonosok úgy döntöttek, hogy 

emeljék meg a díjat Dévaványa számára. Ezen döntésüktől nem kívánnak eltérni, meg kell ezt 

fizetnie a városnak. Elmondta, hogy városuk részére és minden további városnak is 

egységesítik a díjakat. Ha a város nem fizeti meg ezt a nagyjából 7 millió forintos összeget, 

akkor nem lesz közszolgáltatása. 

 

Kanó József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– elmondja, hogy kérdés, hogy van-e ebben mozgástere a városnak? Véleménye szerint a 

megállapított árakat ki kell fizetni. Kérdés, hogy ha a város átmenne a Békés Manifest Kft-

hez, akkor az mekkora költséget terhelne a városra. Amikor változtattak, akkor kellett volna 

körültekintőbben eljárnia a testületnek. Egy a lényeg, hogy ezt az összeget most ki kell fizetni. 

 

dr. Ágoston Sándor a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – véleménye szerint valóban jogi útra kell terelni ezt az ügyet. Meg kell keresni 

hozzá a megfelelő ügyvédet, javaslata erre az ügyre Szatmári ügyvéd úr. Jogi útra kell, hogy 

vigyék, hiszen a törvény sem engedhet különbséget tenni. Egységességet kell teremteni a 

szolgáltatást igénybe vevők között.  

 

Novák Imre alpolgármester – a Gyomaközszolg Kft. már kifizette ezt a lerakónak, ha jól 

tudja. Elmondja, hogy likviditási gond esetén a katasztrófavédelemnek kell közbelépnie. 

Fontos tudni, hogy a hulladékszállítás az Önkormányzat alapfeladatai közé tartozik, így 

kötelező ellátnia ezt a feladatot, nem maradhat ezen közszolgáltatás nélkül a város. Úgy 

gondolja, hogy jelenleg szinte mindegy, melyik közszolgáltatóhoz tartozik Dévaványa, hiszen 

egyik gazdasági helyzete sem túl jó. A szelektivitást is folytatni kell, hogy csökkentse az 

elszállítandó hulladék mennyiségét, így a lerakói költséget. 

 

Kiss Károly a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– hozzáteszi, hogy mint Gyuricza Máté műszaki ügyintéző is elmondta, az Önkormányzat a 

Gyomaközszolg Kft-vel áll szerződésben, így az, hogy a Kft. a lerakóval milyen szerződésben 

áll, az a várost nem érinti. Mivel csak Dévaványa városnak emelkedtek az árak, így ezt 

valóban jogi útra kell vinni. Ki kell, hogy fizessék a különbözetet, hogy folytatódhasson a 

szolgáltatás, de vissza kell, hogy perelje az Önkormányzat. 

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy most nem azon 

számokról beszéltek, amik a Kft. gazdálkodásával függenek össze, hanem a Kft-től 
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függetlenül megjelenő kötelezettségekről, melyek más Önkormányzatot is sújtanak. Ismerteti, 

hogy ha a közszolgáltatási szerződés aláírásra kerül, akkor ehhez most hozzáfűzne néhány 

fontos dolgot. Először is elmondja, hogy a szelektív hulladék gyűjtése nincs belekalkulálva 

semmilyen szinten, hiszen az ajánlattétel időpontjában ezt a fajta hulladékot még a Bio Sales 

Kft. szállította. Ha sikerül rendezni a dolgokat, akkor a Gyomaközszolg Kft. januártól 

továbbvinné a szelektív hulladék szállítását is. Megpróbálták teljes körűen előkészíteni a 

szerződést, azonban ha a város úgy gondolja, hogy valami hiányzik belőle vagy hibásan 

szerepel, akkor az korrigálható, hiszen kölcsönösség alapján működik. Elmondja, hogy 3 

dolog nincs benne a szerződésben, mivel azokat már magasabb jogkör tartalmazza. Az egyik 

ilyen téma a szelektív gyűjtés és szállítás, amely eszközrendszerek biztosításával és 

fejlesztésekkel jár, ez az Önkormányzat feladata. Ide tartozik még az edényzet is, ennek az 

Önkormányzati rendeletnek kell benne lennie. Ehhez hozott mintát is a Bizottság elé. Mivel 

az edényzet nem része a közszolgáltatásnak, ez azt jelenti, hogy a lakos ha megvette a kukát, 

akkor azzal már nincs további probléma. Ha a szolgáltató vagy az Önkormányzat biztosítja 

azt, akkor az odaadhatja a lakosnak kihordásra, amely esetben például 5 év után a tulajdonába 

átadhatja, de kérhet érte bérleti díjat is, melyet kiszámlázhat. Ezt Önkormányzati rendeletben 

kell szabályozni, nem pedig a közszolgáltatási szerződésben. A harmadik dolog, melyről a 

mai ülésen is szó van, hogy bizonyos kompenzációs költségek felmerülhetnek, melyre az 

Önkormányzatnak fel kell készülnie.  

 

dr. Ágoston Sándor a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – megkérdezi az ügyvezető úrtól, hogy Dévaványa hulladékmennyisége 

mekkorának számít a többi városéhoz képest? 

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy nem ez a legnagyobb 

mennyiség.  

 

dr. Ágoston Sándor a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – újabb kérdésként teszi fel, hogy az 1 főre jutó hulladék mennyisége milyen arányú 

a többi településhez mérve? 

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy az 1 főre jutó hulladék 

mennyisége is nagyjából közepes mértékű. Elmondja, hogy a májusban bemutatott 

táblázatban még nagyjából 4 milliós összegben szerepelt a kompenzációs költség. Ahhoz 

képest +20%-al több lett a bemért mennyiség, ezért növekedett az összeg közel 6 millió 

forintra. 

 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – úgy gondolja, hogy a szelektív gyűjtés irányába kell 

menni, másképp nincs kompenzáció, törvény írja elő.  

 

Valánszki Miklós polgármester – megkérdezi, hogy ha a város szállítja be a szelektív 

hulladékot, akkor van-e díja? 

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy így sem lesz ingyen, 

hiszen a szállítási költség így az Önkormányzaté lesz, mint saját költség. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – úgy gondolja, hogy a szolgáltatás el lett végezve, a továbbiakról kell most 

dönteni.  
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Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – elmondja, hogy a taggyűlés indíthat pert ebben az 

ügyben, az Önkormányzatnak nincs hozzá jogalapja.  

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – hozzáteszi, hogy mivel az Önkormányzat 

lett megkülönböztetve, így ezt fogják figyelembe venni a versenyhivatalnál is.  

 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – felteszi a kérdést, hogy hogyan lesz így közszolgáltatási 

szerződése az Önkormányzatnak december 31-től? 

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – válaszul elmondja, hogy dönteni kell 

arról, hogy ezt a jogorvoslatot elindítja-e a város és hogy megköti-e a szerződést a 

közszolgáltatásra. 

 

Valánszki Róbert polgármester – elmondja, hogy a december 12-ei Képviselő-testületi 

ülésen ezt megtárgyalják és döntés születik majd róla.  

 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – kérdezi, hogy mi a jelenlegi ajánlat? 

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy a díjtétel központilag 

szabályozott, ebben nem tudnak ajánlatot tenni. Továbbra is elhordják a kommunális 

hulladékot, illetve a szelektív hulladékot is továbbviszik jövőre. 

 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – kérdezi, hogy mi most a kompenzációs igény? 

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy vissza lehet majd 

igényelni miután kifizette az Önkormányzat. 

 

dr. Ágoston Sándor a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – kéri az ügyvezető urat, hogy ő is próbáljon meg kiállni a városért ebben az 

ügyben. 

 

Fekete József a Gyomaközszolg Kft. ügyvezetője – hogy eddig is sokszor és sok módon 

próbálkozott már.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – megköszöni a hozzászólásokat és a részletes tájékoztatást az ügyvezető úrnak. 

Megkérdezi a Bizottság tagjait, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával 

kapcsolatban? Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a 

Bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-testület felé a kompenzáció megfizetését kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően megállapítja, hogy a Bizottság 4 igen 

szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodással a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

329/2013.(XII.9.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy 

kötelezettséget vállaljon arra, hogy a Gyomaközszolg Nonprofit Kft-nek kompenzálja a 

települési hulladékkezelési közszolgáltatás 2013. évi ellátásából származó 5.933.344,-
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Ft+ÁFA 27% (összesen:7.535.347,-Ft) veszteségét, amelyet 2013. december 31-ig 

megfizet a közszolgáltató részére. 

 

Felelős: 

Határidő: 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a második bejelentésre, amely a Kábel-Elektro Kft. szerződés 

meghosszabbításával kapcsolatos.  

 

Túri Zsigmond a Kábel-Elektro Kft. ügyvezetője- elmondja, hogy jelenleg is szerződésben 

állnak Dévaványával. Képviselő-testületi ülések és egyéb városi rendezvények közvetítésével 

foglalkoznak. A szerződés december 31.-én megszűnik. A Kábel-Elektro Kft. árajánlatában az 

alapszolgáltatást 2008.06.01. nappal megkötött feltétellel és díjazással továbbra is fenntartja. 

Ezen kívül bővítenék a szolgáltatásukat. Ehhez minden szakmai és műszaki feltétel 

rendelkezésükre áll. Korábban is volt ajánlat arra, hogy interneten közzé tegyék a műsorokat, 

de akkor Dévaványa város nem élt ezzel a kínálkozó lehetősséggel. 2014. februárjától új 

műsorstruktúrával, rendszeres szerkesztett műsorokkal szeretne a lakosság rendelkezésére 

állni. A plusz szolgáltatásokat havi nettó 100.000,-Ft ellenében tudná biztosítani. Elmondja, 

hogy ha valakinek ezzel kapcsolatban kérdése van, akkor áll a rendelkezésére.  
 

Földi Imre a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– köszönti Túri Zsigmondot, majd elmondja az észrevételét. Véleménye szerint, a képújság 

javításra szorul, műsor közben sűrűn lefagy. Erről már volt szó korábban, akkor azt a választ 

kapta erre, hogy a sávszélességet kell bővíteni a képújság javítása érdekében. Úgy tudja, hogy 

ez a bővítés plusz kiadással nem járna. Az új szolgáltatásokat támogatja, helyi aktualitásokkal, 

plusz ötletekkel hozzá tudnak járulni a szolgáltatás bővítéséhez.  

 

dr. Ágoston Sándor a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – köszönti Túri Zsigmondot, majd elmondja, hogy Dévaványa turisztikáját lehetne 

ismertetni. Kérdésként teszi fel Túri Zsigmondnak, hogy megoldható-e az, hogy turisztikai 

lehetőségeket (pl. strand, Túzokrezervátumot) esetleg városi eseményeket közzé tegyenek? 

Véleménye szerint, Dévaványának jók a turisztikai adottságai, ezt kellene kiemelni.  

 

Túri Zsigmond a Kábel-Elektro Kft. ügyvezetője – válaszolja meg sorrendben az előtte 

elhangzottakat. Először is, a képújságról beszél, miszerint interneten keresztül nem tudják 

megoldani, mert kevés a sávszélesség. Megoldás lenne, ha kapnának olyan sávszélességet, 

amit meg tudnak oldani Szegalom- Füzesgyarmat vagy Szegalom- Vésztő között. Másik 

megoldás az lenne, ha a számítógépet olyan helyre tudják elhelyezni, amit éjjel-nappal 

felügyel egy személy, akit telefonon el lehet érni. A probléma az, hogy nincs kontroll. Az 

interneten keresztül lenne az a kontroll, ami futtatja a képet. Ezt nem tudják ellenőrizni. Más 

településeken ez tökéletesen működik. Második felvetés a turisztika volt. Elmondja, hogy az 

Kábel-Elektro Kft. csak szolgáltatást nyújt, azaz ha kapnak igényt és ötletet, megpróbálják azt 

kielégíteni.  Az a kérésük, hogy ha bármilyen igény merülne fel, azt közvetítsék a Kft-nek, 

segítsék vele a munkájukat. Szívesen vesznek riport ötletet is.  Bármiben partnerek, ami arról 

szól, hogy a többi településnek bemutassák Dévaványát. Abban is partnerek, hogy közösen 

válasszák ki a kész anyag közül, hogy mit adjanak le.  
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Kiss Károly Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő – 

elmondja, hogy a bizottság meg van elégedve a szolgáltatással, bármi jellegű probléma 

vetődött fel, azon tudtak segíteni egyből. Minden Képviselő- testületi ülésen pontosan 

megjelentek, felkészültek, szakmai és műszaki feltételeikkel elégedettek. Véleménye, hogy a 

Képviselő- testület bizalommal fordulhat feléjük.  

 

Valánszki Róbert polgármester – kérdésként teszi fel, hogy mennyi pontosan az 

alapszolgáltatás összege?  

 

Túri Zsigmond a Kábel-Elektro Kft. ügyvezetője –  megválaszolja a kérdést, miszerint nettó 

160. 000,-Ft +ÁFA. Ez a szolgáltatási díj tartalmazza a Képviselő- testületi ülés rögzítését és 

közvetítését másrészt a városban megrendezésre kerülő filmfelvétel készítését, rögzítését, 

lejátszását.  

 

Valánszki Róbert polgármester –  kérdésként teszi fel, hogy ez rögzített számadat?  

 

Túri Zsigmond a Kábel Elektro Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy a szolgáltatás díja nettó 

160.000,-Ft/hónap. Ez több részből tevődik össze, a Képviselő-testületi ülés rögzítéséből és 

lejátszásából, valamint a városi rendezvényekről való felvételből és bejátszásból. Úgy 

gondolja, hogy ne a díjat akarják csökkenteni, hanem a szolgáltatásokat bővíteni, hiszen ez a 

verzió volna kedvezőbb az Önkormányzat és a város számára is. Való igaz, hogy minden 

forint számít a városnak, amit megspórolhatnak, azonban a városnak erősebb televíziós 

megjelenés kellene, így a szolgáltatás bővítése legyen a cél. A megspórolandó pénzből inkább 

készíttessenek reklámot a turisztika fejlesztése céljából, hogy minél nagyobb hírt kaphasson a 

város. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – kérdezi, hogy ez az interneten is megjelenhetne-e, beletartozhat? 

 

Túri Zsigmond a Kábel Elektro Kft. ügyvezetője – hogy már felajánlották, ha ehhez 

biztosítva van a megfelelő felület, akkor semmi akadálya, oda fel lehet tölteni a kész 

anyagokat. Partnerek ehhez is, csak olyan vonalat kell akkor kiépíteni, ami ehhez megfelel.  

 

Valánszki Róbert polgármester – kérdezi, hogy mi kell ahhoz, hogy ezt a sávszélességet 

bővíteni tudják? 

 

Túri Zsigmond a Kábel Elektro Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy ha csak archívumba 

szeretnék feltenni az anyagokat, ahhoz nem kell nagyobb sávszélesség, csak hogy az 

archívumot a honlap készítője megcsinálja, ahová fel tudják tölteni az anyagot. Ha élőben 

szeretnék közvetíteni az üléseket, ahhoz viszont szükséges a nagyobb sávszélesség 

biztosítása. Ez néhány százezer forintba kerülne, ismerteti az ehhez szükséges kábeleket és 

eszközöket. 

 

dr. Ágoston Sándor a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – megkérdezi az ügyvezető úrtól, hogy a többi település rendszere miben tér el 

Dévaványáétól? 

 

Túri Zsigmond a Kábel Elektro Kft. ügyvezetője – a szeghalmi rendszert ismerteti, ahol 

megvan a szükséges optikai kábel például. Szeghalom városa nem kérte, hogy élőben is 
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közvetítsék az ülést vagy, hogy fent legyen az interneten. Abban tér el a szeghalmi rendszer, 

hogy ott igénybe veszik a plusz szolgáltatásokat, így sokkal több a szerkesztett műsor.   

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – elmondja, hogy hiába van egy jó reklám Dévaványáról, a TV-ben azt kevesen 

látják, a honlapra is fel kellene, hogy kerüljön.  

 

Valánszki Róbert polgármester – kérdezi, hogy a szolgáltató felé mit kell lépni a nagyobb 

sávszélesség érdekében?  

 

Túri Zsigmond a Kábel Elektro Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy a KalászNET Kábel Tv 

Kft-től kell kérni a sávszélesség növelését. Ha ezt el tudják érni, akkor lényegesen kevesebb 

meghibásodás is lenne. 

 

Valánszki Róbert polgármester – megkérdezi, hogy mennyi költséggel járna a növelés? 

 

Túri Zsigmond a Kábel Elektro Kft. ügyvezetője – elmondja, hogy meg van szabva, hogy 

mekkora sávszélességgel rendelkezik a szolgáltató, majd ő osztja azt be a felhasználók között. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – új szolgáltatóról van szó, meg kell hívni egy Képviselő-testületi ülésre, hogy ezt 

vele is meg lehessen beszélni.  

 

Túri Zsigmond a Kábel Elektro Kft. ügyvezetője – hogy ha növelik a sávszélességet, utána 

állnak rendelkezésére az Önkormányzatnak az új szolgáltatásokkal is. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – úgy gondolja, hogy jó szolgáltatásokról van szó, nincs késő elkezdeni őket a 

városban is. 

 

Túri Zsigmond a Kábel Elektro Kft. ügyvezetője – minél több felkérést kapnak, annál jobban 

örülnek. Céljuk, hogy minél színesebb anyag legyen összeállítva, a Kft. partner ehhez, 

kezdjék meg minél hamarabb. Annyit kérne, hogy valaki álljon rendelkezésükre a 

témaösszeállításhoz. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, 

képviselő – megköszöni a hozzászólásokat és a tájékoztatást az ügyvezető úrnak. Megkérdezi 

a Bizottság tagjait, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a Bizottság tagjait. 

Aki javasolja a Képviselő-testület felé az 1 éves szerződés megkötését a Kábel Elektro Kft-vel 

kéri, az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően megállapítja, hogy a Bizottság 

egyhangúlag, 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot 

hozza: 

 

Határozat: 

330/2013.(XII.9.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a 

Kábel-Elektro Kft-vel (5520 Szeghalom, Szabadság tér 2/2.), 2008. június 1-től – 2013. 
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december 31-ig érvényben lévő szolgáltatási szerződést 2014. január 1-től – 2014. 

december 31-ig vonatkozó időszakra változatlan feltételekkel hosszabbítsa meg. 

 

A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert a szolgáltatási szerződés aláírásával.  

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Határidő: 2014. január 1. 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – áttér a következő bejelentésre, amely az iparűzési adóellenőrzésről való 

tájékoztatás. Megadja a szót Szűcsné Horváth Margit részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – megköszöni a szót. Elmondja, hogy a 

július 31-ei ülésen döntött a Képviselő-testület arról, hogy mely cégeket vizsgáltassák meg a 

Benedek Kft-vel. Három ellenőrzés befejeződött, az ezekről szóló eredmény megtalálható a 

mellékletben. Részletes eredményt kaptak az ellenőrzésről. Elmondja, hogy nem volt 

adókülönbözet egyik befejezett cégnél sem. A negyedik vállalatról még nincs teljes eredmény, 

vizsgálata még folyik, előreláthatóan az év végére ezen ellenőrzés is befejeződik. 

 

Kiss Károly a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja, képviselő 

– örömmel látja, hogy nincs adóhiány egyik cégnél sem. Az egyik cég feltölti a számlákat, 

majd utána azt tapasztalja az Önkormányzat, hogy vissza is kell fizetni, hosszasabb 

költségvetést kell készíteni.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a hozzászólást. Megkérdezi a Bizottság tagjait, hogy van-e még 

valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy kérdés, 

hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a Bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-

testület felé a beszámoló elfogadását kéri, az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően 

megállapítja, hogy a Bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

331/2013.(XII.9.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja 

el a 2013. évi iparűzési adóellenőrzés megállapításáról szóló beszámolót.  

 

Felelős:      - 

Határidő:  - 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a következő bejelentésre, ami a Dévaványai Sportegyesület 2014. évre 

vonatkozó előleg kérelméről szól. Átadja a szót Szűcsné Horváth Margitnak. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – köszönti a Bizottság tagjait. Elmondja, 

hogy ez az előterjesztés nem ismeretlen a Bizottságnak. Korábban már volt szó arról, hogy 
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2014. év elején likviditási problémája lesz az egyesületnek és azzal a kéréssel fordulnak majd 

a Képviselő-testület felé, hogy segítse az egyesület problémáját megoldani. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a tájékoztatást, egyetért az előtte szólóval. Támogatja az ötletet, hogy 

segítsék az Sportegyesület munkáját a kérelem elfogadásával. Szavazásra kéri a Bizottságot. 

Aki javasolja a Képviselő-testület felé a támogatás megadását kéri, az kézfelnyújtással 

jelezze.  Szavazást követően megállapítja, hogy a Bizottság egyhangúlag 5 igen szavazattal, 

tartózkodás és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat 

332/2013.(XII.12.)  PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testület felé, hogy 

Dévaványai Sportegyesület részére támogatás előleg címén  2.000.000,- Ftot  nyújtson az 

egyesület zavartalan működésének fenntartásához. A Képviselő-testület a támogatást az 

önkormányzat 2014. évi költségvetésben biztosított működési célú pénzeszköz átadás 

előirányzat terhére biztosítja.A civil szervezet a támogatás összegével legkésőbb 2015. 

január 31-ig számla ellenében elszámol. Egyben tudomásul veszi, hogy a számadási 

kötelezettség elmulasztása, vagy a támogatott összeg támogatási céltól eltérő felhasználása 

esetén visszafizetési kötelezettsége keletkezik az Önkormányzat felé. 

 

A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert, hogy gondoskodjon a támogatottal a 

támogatási megállapodás megkötéséről, a megítélt támogatás kifizetéséről, valamint a 

támogatás elbírálást követő 15 napon belül tegye közzé a döntéshozó szerv, a támogatott 

adatait, az elnyert támogatás összegét a kozpenzpalyazat.gov.hu honlapon, és a település 

internetes honlapján. 

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester  

 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

Határidő:  2014. január 10. 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – áttér a következő bejelentésre, amely az agyagbánya művelés alóli részleges 

felhagyásáról, horgásztóvá történő átminősítéséről szól. Úgy gondolja, az előterjesztésben 

minden benne van, vázrajzzal együtt, így elfogadásra javasolja a Bizottságnak. Megkérdezi a 

Bizottság tagjait, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a Bizottság tagjait. 

Aki javasolja a Képviselő-testület felé a tájékoztató elfogadását kéri, az kézfelnyújtással 

jelezze. Szavazást követően megállapítja, hogy a Bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

333/2013.(XII.9.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek a tájékoztató 

elfogadását. 
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Felelős:      - 

Határidő:  - 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – rátér a következő bejelentésre, ami a szociális igazgatásról és a szociális 

ellátásokról szóló, valamint a gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló önkormányzati 

rendelet megalkotásáról szól. Átadja a szót az előterjesztés készítőjének, Szarka Andreának.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – megköszöni a szót. Elmondja, hogy a szociális 

igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény (a továbbiakban: Szt.) 140/R. 

§-a értelmében a települési önkormányzatoknak legkésőbb 2013. december 31-ig kell 

megalkotniuk az önkormányzati segély megállapításának, kifizetésének, folyósításának, 

valamint felhasználása ellenőrzésének szabályairól szóló rendeletét. A 2014. január 1-jétől 

nyújtható támogatási forma a korábbi átmeneti segély, temetési segély és rendkívüli 

gyermekvédelmi támogatás ellátások összevonását követően jött létre. Az Szt. 45. §-a 

rendelkezik az önkormányzati segéllyel kapcsolatos szabályokról. Önkormányzati segélyben 

elsősorban azokat a személyeket indokolt részesíteni, akik önmaguk, illetve családjuk 

létfenntartásáról más módon nem tudnak gondoskodni vagy alkalmanként jelentkező, nem 

várt többletkiadások. Így különösen betegséghez, halálesethez, elemi kár elhárításához, a 

válsághelyzetben lévő várandós anya gyermekének megtartásához, iskoláztatáshoz, a 

gyermek fogadásának előkészítéséhez, a nevelésbe vett gyermek családjával való 

kapcsolattartásához, a gyermek családba való visszakerülésének elősegítéséhez kapcsolódó 

kiadások - vagy a gyermek hátrányos helyzete miatt anyagi segítségre szorulnak. Az 

önkormányzati segélyek közé emeli a temetési segélyt, mely, mint önálló segélytípus 2014. 

január 1. napjával megszűnik. Önkormányzati segély esetén az ellátás megállapításánál 

figyelembe vehető, egy főre számított havi családi jövedelemhatárt az önkormányzat 

rendeletében úgy kell szabályozni, hogy az nem lehet alacsonyabb az öregségi nyugdíj 

mindenkori legkisebb összegének 130%-ánál. Az önkormányzati segély kérelemre és 

hivatalból - különösen nevelési-oktatási intézmény, gyámhatóság, továbbá más 

családvédelemmel foglalkozó intézmény, illetve természetes személy vagy a gyermekek 

érdekeinek védelmét ellátó társadalmi szervezet kezdeményezésére - is megállapítható.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával 

kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a 

bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-testület felé a szociális igazgatásról szóló rendelet 

módosítását kéri, az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást követően megállapítja, hogy a 

Bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal,  ellenszavazat és  tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozza: 

 

Határozat: 

334/2013.(XII. 12.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

módosítsa 
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Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

_____/2013.(___.___.) önkormányzati rendeletét 

a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról. 

 

Felelős:      - 

Határidő:  - 

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – áttér a következő bejelentésre, amely a költségvetési rendelet módosításának 

megtárgyalása. Megadja a szót Szűcsné Horváth Margit részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – megköszöni a szót. Elmondja, hogy a 

rendeletet negyedévente módosítani kell, ezt most a 3. módosítás, a 4. a februári ülésen fog 

megtörténni. A mostani módosítás 17.774 e Ft-tal módosul. Nincs olyan plusz bevétel, amiről 

szabadon dönthetne a Képviselő-testület, címkézetten érkeztek ezek a bevételek. Örömmel 

tájékoztatja a Bizottságot, hogy az Önkormányzat 29.800 e Ft-ban részesült egy elnyert 

pályázat által, ennek leutalása december 3-án meg is történt. Arról még nincs adat, hogy mire 

lehet költeni az elnyert pénzt. 68,6 millió forint volt az igény, ebből 30 milliót nyert meg az 

Önkormányzat. Ennyit kívánt elmondani az előterjesztés kapcsán. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi a Bizottság tagjait, hogy van-e még 

valakinek kérdése, hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy kérdés, 

hozzászólás nem hangzott el. Szavazásra kéri a Bizottság tagjait. Aki javasolja a Képviselő-

testület felé a költségvetési rendelet módosítását kéri, az kézfelnyújtással jelezze. Szavazást 

követően megállapítja, hogy a Bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

335/2013.(XII.9.) PEÖV. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- Ellenőrző- 

Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek 

 

az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 

4/2013.(III.1.) önkormányzati rendelet módosítását. 

 

Felelős:      -  

Határidő:  -  

 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Megkérdezi van-e még valakinek bejelentése? Megállapítja, hogy további 

bejelentés nem hangzott el. 
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A Bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, az ülést 16
45 

órakor bezárja. 

 

- Kelt mint az első oldalon - 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

 

 

________________________ _______________________ 

Dékány József  Földi Imre 

bizottság elnöke bizottság tagja 

 

  

 _______________________ 

 Korán Nóra 

 jegyzőkönyvvezető 
 

 

 

 

 


